
 

 

Schriftelijke vragen naar aanleiding van een brand en de daarmee gepaard  

gaande rookontwikkeling bij de Esso in de Botlek. 

 

 

 

 

Spijkenisse, 22 augustus 2017 

 

Geacht college,  

 

Naar aanleiding van een brand en de daarmee gepaard gaande rookontwikkeling bij de Esso in de Botlek 

hebben wij de volgende vragen over de genomen maatregelen om de inwoners van Nissewaard te 

informeren: 

 

1. Is het college op de hoogte van de brand die heeft plaatsgevonden op maandagavond 21 

augustus bij de Esso? 

 

2. Klopt het dat tijdens dit incident de website “www.rijnmondveilig.nl”, van de Veiligheidsregio 

Rotterdam Rijnmond (VRR) om inwoners te informeren en te alarmeren, enige tijd niet 

bereikbaar is geweest? Zo ja, is het college voornemens hierover met de VRR in contact te 

treden om dit voor de toekomst te voorkomen? 

 

3. De VVD fractie is van mening dat de veiligheid van de inwoners in dit soort situaties voorop staat 

en men zo snel en zo efficiënt mogelijk geïnformeerd dient te worden. Waarom is ervoor 

gekozen om wel gebruik te maken van een NL-alert en het luchtalarm niet te benutten? Dit 

signaal staat er immers bij iedereen om bekend dat ramen en deuren gesloten dienen te 

worden. Waarom is er niet gekozen voor beide alarmsystemen, oftewel een NL-alert en het 

luchtalarm? 

 

4. Is het college voornemens de procedures omtrent dit soort incidenten te evalueren samen met 

betrokken partijen zoals de VRR en de DCMR, met name op het gebied van de 

informatievoorziening aan de inwoners? Zo ja/nee, waarom wel/niet? 

 

Mijn fractie ziet de beantwoording graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Igor Bal, namens de VVD fractie. 

 

http://www.rijnmondveilig.nl/

